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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli kérdést kívánok intézni a nemzetpolitikáért felelős tárca

nélküli miniszterhez, mint a tárgyban illetékes kormánytaghoz

„Mikor és milyen formában szándékozik kiépíteni a Kormány a nemzeti jogvéd ő

irodát?” címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

2010. május 27-én a Külügyi Bizottság ülésén miniszterjelölti expozéjában Ön a

következőket mondta: „Befejezésül még egy tervemről szeretnék szólni. Szükségesnek érzem,

hogy létrejöjjön egy nemzeti jogvédő iroda. Ugyanis az a helyzet, hogy a magyarságot számo s

támadás éri a világ különböző pontjain, és bizony-bizony, más országokkal összehasonlítva

sok esetben nagyon gyenge az ó védelmük . Egyfelől tehát azt gondolom, hogy ennek van eg y

olyan jelentősége, hogy a magyarság biztonságérzetét növeli az, hogyha tudja, hogy a z

anyaország mögötte van. A konkrét jogi segítségekben megtestesülve ez tényleges segítsége t

jelent annak az embernek vagy közösségnek, akit sérelem ért. ”

A Jobbik nevében magam reagáltam az Ön által elmondottakra, és a téma kapcsán a

következőket tettem hozzá: „ . . . a mi programunk hangsúlyos fejezete volt - és ezt most nagy

örömmel hallottam öntől - a Kárpát-medencei Nemzeti Jogvédő Iroda létrehozása. Ezt

mindenképpen szeretném üdvözölni és hozzátenném azt, hogy akár ennek a m űködésében -

hiszen a Jobbiknak és a Jobbikhoz közel álló civil szervezeteknek, illetve magánszemélyekne k

is nagy tapasztalatuk van ebben -, illetve olyan témákban, amelyek az ifjúságpolitikát érintik ,

mi nagyon szívesen ajánljuk a segítséget és a tapasztalatunkat . . . "

Amint azt tehát a meghallgatáson is jeleztem, a Jobbik üdvözli a javaslatot, hiszen

szükség van egy magyarokat segít ő jogi szolgálatra, amely védőernyőt tud nyújtani az idegen



országokba szakadt magyaroknak a jogtiprások és az etnikai indíttatású támadások ellen . Ön

mellett Répás Zsuzsa államtitkár asszony is több nyilatkozatában utalt egy ilyen hálóza t

kiépítésére, ám ez mind a mai napig nem valósult meg, a Kormánynak még mindig nincs

komoly elképzelése az említett jogsegélyszolgálat kapcsán, pedig e téma halaszthatatlan

fontosságú, több mint húsz éves késésben van Magyarország.

Sajnálatos módon a kezdeti lépések megtételére utaló jeleket sem látunk, pedig már

több mint nyolc hónap eltelt a kormányváltás óta.

Kérdésezem tehát Miniszter urat :

Milyen fázisban tartanak jelenleg a jogvéd ő iroda felállításának előkészületei?

Hol kívánják létrehozni a jogvédő iroda központjait?

Milyen kormányzati egység fogja elvégezni a jogvédő munka koordinálását, illetve

felügyeletét?

Melyek azok a jogsértések, amelyekre az említett szolgálat hatásköre ki fog

terjedni? Konkrétan milyen munkát végez majd az iroda?

A tervezett jogvédő iroda mely személyek érdekében jár majd el ?

Milyen forrásból és mekkora összeget kíván biztosítani e célra a Kormány ?

Kikkel és milyen formában kíván a Kormány együttm űködni a jogvédő iroda

létrehozásának előkészületei és későbbi tevékenysége kapcsán?

Be kívánják-e vonni a munkába, és ha igen, milyen formában a már m űködő és

Magyarország által támogatott hasonló tevékenységű irodákat?

Kik lesznek a jogvéd ő iroda munkatársai, hányan lesznek, és ki dönt az

alkalmazásukról?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . február 14 .

Szávay István

Országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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